
Protokół Nr XLVI/17

z  XLVI  sesji  Rady  Miejskiej  w  Pabianicach,  która  odbyła  się  w  dniu
19  września  2017  r.  w  sali  Nr  4  Urzędu  Miejskiego  w  Pabianicach
ul. Zamkowa 16.

Stan Radnych – 23
Obecnych – 22
Lista obecności radnych Rady Miejskiej w Pabianicach stanowi załącznik Nr 1
do protokołu.

Radni zostali skutecznie powiadomieni o sesji.

Ad.1.
Wiceprzewodniczący Rady Krzysztof Hile otworzył o godz. 16.00 XLVI sesję
Rady  Miejskiej  w  Pabianicach.  W  dalszej  kolejności,  prowadzący  obrady,
Wiceprzewodniczący  Rady  Krzysztof  Hile  powitał  Radnych,  Prezydenta
z jego najbliższymi współpracownikami oraz pozostałych zaproszonych gości
uczestniczących  w  obradach. Poinformował,  że  wraz  z  zawiadomieniem
o zwołaniu sesji  Rady Miejskiej  doręczony został  radnym porządek obrad.
(Zał. Nr 2)

Wiceprzewodniczący Rady Krzysztof Hile  zapytał o głosowanie imienne.

Wiceprzewodniczący Rady Krzysztof  Rąkowski  zgłosił  głosowanie  imienne
w pkt.9 porządku obrad - Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Programu
Rewitalizacji.

Na tym zakończono procedowanie punktu.

Ad.2.
dot.  Powołania Komisji Uchwał i Wniosków.
Wiceprzewodniczący Rady Krzysztof Hile  zaproponował do Komisji Uchwał
i  Wniosków  radnych: Tadeusza  Feliksińskiego,  Zbigniewa  Grabarza
i Antoniego Hodaka.
Zgłoszeni kandydaci wyrazili zgodę na pracę w Komisji Uchwał i Wniosków. 

Następnie  wobec  braku  innych  propozycji  prowadzący  obrady,
Wiceprzewodniczący  Rady  Krzysztof  Hile  poddał  pod  głosowanie
zaproponowany skład Komisji Uchwał i Wniosków. 
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Głosowanie:  za  przyjęciem  ww.  składu  –   za  –  22,    przeciw  –  0,
wstrzymało się – 0 . Ww. skład Komisji został przyjęty jednogłośnie.

Ad.3.
Skarbnik  Miasta  Anna  Łosiak  omówiła  projekt  uchwały
w sprawie zmian w budżecie miasta Pabianic na 2017 rok – proj. Nr 1.
(Zał.  Nr  3)  Przesunięcie  środków finansowych  między  działami  w  kwocie
213.430 zł jest konieczne ze względu na uzupełnienie wydatków związanych
z: - zabezpieczeniem środków na opiekę i wychowanie dzieci umieszczonych
w rodzinie zastępczej 40.000 zł - uregulowaniem rozliczeń między gminami
do  których  uczęszczają  dzieci  z  Miasta  Pabianic  w  przedszkolach
niepublicznych  35.200  zł  -  uzupełnieniem  planu  wydatków  bieżących  w
paragrafach  4300,  4610  (m.in.  na  uzupełnienie  kosztów  postępowania
sadowego, opinię biegłego i usług pozostałych na opracowanie wniosku).

Wiceprzewodniczący  Rady  Krzysztof  Hile poinformował,  że  uchwałę
opiniowała  Komisja   Oświaty  i  Spraw Społecznych oraz  Komisja  Budżetu
i Finansów.

Przewodnicząca Komisji  Zofia Kriger -  Kozłowska powiedziała,  że Komisja
Oświaty  i  Spraw  Społecznych zaopiniowała  pozytywnie  powyższy  projekt
uchwały.

Przewodnicząca  Komisji  Bożenna  Kozłowska  powiedziała,  że  Komisja
Budżetu i Finansów zaopiniowała pozytywnie powyższy projekt uchwały.

Następnie wobec braku pytań i  uwag  Wiceprzewodniczący Rady Krzysztof
Hile poddał  pod  głosowanie  projekt  uchwały  w  sprawie  zmian
w budżecie miasta Pabianic na 2017 rok – proj. Nr 1.

Głosowanie:  za  podjęciem  powyższej  uchwały  –  22,    przeciw  –  0,
wstrzymało się – 0. Uchwała Nr XLVI/572/17 została podjęta. (Zał. Nr 4)

Ad.4.
Skarbnik  Miasta  Anna  Łosiak  omówiła  projekt  uchwały
w sprawie zmian w budżecie miasta Pabianic na 2017 rok – proj. Nr 2.
(Zał.  Nr  5)  W  związku  z  decyzją  Wojewody  Łódzkiego  dokonuje  się
stosownych  przesunięć  pomiędzy  klasyfikacją  budżetową.  Zmianie  ulega
źródło finansowania projektu dofinansowanego ze środków Unii Europejskiej
pn: „Rodzina ach rodzina - pabianickie program usług wspierających". Wkład
własny  do  projektu  w  wysokości  114.500  zł  zostaje  zastąpiony  środkami
zadań zleconych z zakresu administracji rządowej w tej samej wysokości. 
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Wiceprzewodniczący  Rady  Krzysztof  Hile poinformował,  że  uchwałę
opiniowała  Komisja   Oświaty  i  Spraw Społecznych oraz  Komisja  Budżetu
i Finansów.

Przewodnicząca Komisji  Zofia Kriger -  Kozłowska powiedziała,  że Komisja
Oświaty  i  Spraw  Społecznych zaopiniowała  pozytywnie  powyższy  projekt
uchwały.

Przewodnicząca  Komisji  Bożenna  Kozłowska  powiedziała,  że  Komisja
Budżetu i Finansów zaopiniowała pozytywnie powyższy projekt uchwały.

Następnie wobec braku pytań i  uwag  Wiceprzewodniczący Rady Krzysztof
Hile poddał  pod  głosowanie  projekt  uchwały  w  sprawie  zmian
w budżecie miasta Pabianic na 2017 rok – proj. Nr 2.

Głosowanie:  za  podjęciem  powyższej  uchwały  –  22,    przeciw  –  0,
wstrzymało się – 0. Uchwała Nr XLVI/573/17 została podjęta. (Zał. Nr 6)

Ad.5.
Skarbnik  Miasta  Anna  Łosiak  omówiła  projekt  uchwały
w sprawie zmian w budżecie miasta Pabianic na 2017 rok – proj. Nr 3.
(Zał.  Nr  7)  Wydział  Edukacji  Kultury  i  Sportu  -  przenosi  się  kwotę  planu
wydatków  w  wysokości  7.850  zł  z  zadania  inwestycyjnego  pn.  „Budowa
boiska - Szkoła Podstawowa nr 13 na zadanie inwestycyjne „Zakup patelni
elektrycznej — Przedszkole Miejskie Nr 13 Zwiększa się dotację podmiotową
dla  Miejskiej  Biblioteki  Publicznej  o  kwotę  5.500  zł  z  przeznaczeniem na
podwyżki  wynagrodzeń  dla  pracowników  instytucji  kultury.  Środki  zostają
przesunięte z planu wydatków bieżących Wydziału Ochrony Środowiska. 

Wiceprzewodniczący  Rady  Krzysztof  Hile poinformował,  że  uchwałę
opiniowała  Komisja   Oświaty  i  Spraw Społecznych oraz  Komisja  Budżetu
i Finansów.

Przewodnicząca Komisji  Zofia Kriger -  Kozłowska powiedziała,  że Komisja
Oświaty  i  Spraw  Społecznych zaopiniowała  pozytywnie  powyższy  projekt
uchwały.

Przewodnicząca  Komisji  Bożenna  Kozłowska  powiedziała,  że  Komisja
Budżetu i Finansów zaopiniowała pozytywnie powyższy projekt uchwały.

Następnie wobec braku pytań i  uwag  Wiceprzewodniczący Rady Krzysztof
Hile poddał  pod  głosowanie  projekt  uchwały  w  sprawie  zmian
w budżecie miasta Pabianic na 2017 rok – proj. Nr 3.
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Głosowanie:  za  podjęciem  powyższej  uchwały  –  22,    przeciw  –  0,
wstrzymało się – 0. Uchwała Nr XLVI/574/17 została podjęta. (Zał. Nr 8)

Ad.6.
Skarbnik  Miasta  Anna  Łosiak  omówiła  projekt  uchwały
w sprawie zmian w budżecie miasta Pabianic na 2017 rok – proj. Nr 4.
(Zał.  Nr  9)  Zarząd  Dróg  Miejskich  -  w  wyniku  przeprowadzonego
postępowania  przetargowego  w  ramach  środków  bieżących  na  zadaniu
„Równanie  dróg gminnych"  powstałe  oszczędności  w wysokości  43.300 zł
przenosi się na zadanie inwestycyjne pn: „Przebudowa ul. Podmiejskiej". 

Wiceprzewodniczący  Rady  Krzysztof  Hile poinformował,  że  uchwałę
opiniowała  Komisja  Gospodarki  Komunalnej  i  Inwestycji oraz  Komisja
Budżetu i Finansów.

Przewodnicząca Komisji Grażyna Wójcik powiedziała, że Komisja Gospodarki
Komunalnej i Inwestycji zaopiniowała pozytywnie powyższy projekt uchwały.

Przewodnicząca  Komisji  Bożenna  Kozłowska  powiedziała,  że  Komisja
Budżetu i Finansów zaopiniowała pozytywnie powyższy projekt uchwały.

Następnie wobec braku pytań i  uwag  Wiceprzewodniczący Rady Krzysztof
Hile poddał  pod  głosowanie  projekt  uchwały  w  sprawie  zmian
w budżecie miasta Pabianic na 2017 rok – pro. Nr 4.

Głosowanie:  za  podjęciem  powyższej  uchwały  –  22,    przeciw  –  0,
wstrzymało się – 0. Uchwała Nr XLVI/575/17 została podjęta. (Zał. Nr 10)

Ad.7.
Zastępca Prezydenta Aleksandra Jarmakowska - Jasiczek omówiła  projekt
uchwały  w  sprawie  zatwierdzenia  do  realizacji  projektu  RPO
nr  RPLD.09.01.01-10-A014/17  w  ramach  konkursu  nr  RPLD.09.01.01-
IP.01-10-001/17  pod  tytułem  „Kierunek  PRZEMIANA-aktywizacja
społeczna, edukacyjna i zawodowa”. (Zał. Nr 11) Miasto Pabianice złożyło
wniosek  o  dofinansowanie  projektu  RPA  nr  RPLD.09.01-10-A014/17
w ramach konkursu nr RPLD.09.01.01-IP.01-10-001/17 pod tytułem „Kierunek
PRZEMIANA- aktywizacja społeczna, edukacyjna i  zawodowa". W związku
z  pozytywną oceną ww.  projektu  przez  Wojewódzki  Urząd  Pracy w Łodzi
i otrzymaniem dofinansowania w kwocie 655.344,68 zł  zasadne jest podjęcie
uchwały zatwierdzającej ww. projekt do realizacji. Za wkład własny uznaje się
świadczenia  w ramach Prac  Społecznie  Użytecznych  i  zasiłków celowych
w wysokości 115.649,07 zł, które zostaną wypłacone uczestnikom projektu.
Środki  te  zabezpieczone  są  w  budżecie  Miejskiego  Centrum  Pomocy
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Społecznej  w Pabianicach.  Jednym z niezbędnych wymogów do zawarcia
umowy z Wojewódzkim Urzędem Pracy w Łodzi o dofinansowanie projektu
jest  dołączenie  uchwały  właściwego  organu  jednostki  samorządu
terytorialnego  w  ww.  zakresie.  Przewidywany  czas  realizacji  projektu
określony  został  od  01.11.2017  r.  do  30.06.2019  r.  W  ramach  projektu
wsparcie otrzyma 60 bezrobotnych klientów pomocy społecznej zagrożonych
ubóstwem i wykluczeniem społecznym z terenu Miasta Pabianie. Uczestnicy
zostaną wyłonieni spośród klientów Miejskiego Centrum Pomocy Społecznej
w  Pabianicach.  Głównym  celem  projektu  jest  podniesienie  poziomu
aktywności społecznej, edukacyjnej i zawodowej uczestników, które pozwoli
na  zwiększenie  kompetencji  społecznych,  uzyskanie  odpowiednich
kwalifikacji  ogólnych  i  zawodowych.  Wszyscy  uczestnicy  projektu  zostaną
objęci  wsparciem  ze  strony  pracownika  socjalnego  i  uzyskają  pomoc
w postaci zasiłków celowych. Dla 18 beneficjentów w najtrudniejszej sytuacji
na  rynku  pracy  (tzw.  III  profil  bezrobotnego)  przeprowadzony  zostanie
dwumiesięczny  Program  Aktywizacja  i  Integracja  (zajęcia  grupowe  oraz
udział w Pracach Społecznie Użytecznych). Po ukończeniu programu będą
mieć możliwość podjęcia kolejnych działań aktywizujących (PSU, szkolenia
zawodowe, staże). Wszyscy uczestnicy projektu objęci zostaną kompleksową
pomocą  specjalistów  (psychologa,  prawnika  i  terapeuty  uzależnień)
dostosowaną do indywidualnych potrzeb. W ramach aktywizacji  społecznej
w  projekcie  zrealizowany  będzie  pięciodniowy  wyjazd  warsztatowy
diagnostyczno-edukacyjny, który pozwoli uzyskać pełniejszą wiedzę na temat
możliwości, predyspozycji i ograniczeń klienta w funkcjonowaniu społecznym
oraz  zawodowym.  W  zadaniu  Aktywizacja  edukacyjna  zostaną
zorganizowane zajęcia podnoszące kompetencje ogólne: kurs komputerowy
i kurs prawa jazdy. 

Wiceprzewodniczący  Rady  Krzysztof  Hile poinformował,  że  uchwałę
opiniowała  Komisja   Oświaty  i  Spraw Społecznych oraz  Komisja  Budżetu
i Finansów.

Przewodnicząca Komisji  Zofia Kriger -  Kozłowska powiedziała,  że Komisja
Oświaty  i  Spraw  Społecznych zaopiniowała  pozytywnie  powyższy  projekt
uchwały.

Przewodnicząca  Komisji  Bożenna  Kozłowska  powiedziała,  że  Komisja
Budżetu i Finansów zaopiniowała pozytywnie powyższy projekt uchwały.

Następnie wobec braku pytań i  uwag  Wiceprzewodniczący Rady Krzysztof
Hile poddał pod głosowanie  projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia do
realizacji  projektu  RPO  nr  RPLD.09.01.01-10-A014/17  w  ramach
konkursu  nr  RPLD.09.01.01-IP.01-10-001/17  pod  tytułem  „Kierunek
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PRZEMIANA-aktywizacja społeczna, edukacyjna i zawodowa”.

Głosowanie:  za  podjęciem  powyższej  uchwały  –  22,    przeciw  –  0,
wstrzymało się – 0. Uchwała Nr XLVI/576/17 została podjęta. (Zał. Nr 12)

Ad.8.
Zastępca Prezydenta Aleksandra Jarmakowska - Jasiczek omówiła  projekt
uchwały  zmieniającej  uchwałę  Nr  XXI/244/16  Rady  Miejskiej
w Pabianicach z dnia 14 stycznia 2016 r. w sprawie przyjęcia programu
"Pabianicka Karta Seniora". (Zał. Nr 13) Dnia 14 stycznia 2016 r. w drodze
Uchwały  Nr  XXI/244/16  Rady  Miejskiej  w  Pabianicach  został  przyjęty
Program „Pabianicka Karta Seniora", skierowany do osób powyżej 60 roku
życia,  zamieszkałych  na  terenie  Miasta  Pabianie.  Celem  Programu  było
wprowadzenie ulg i uprawnień dla Seniorów, umożliwiających większy dostęp
do  usług  i  produktów  świadczonych  przez  instytucje  i  firmy  prywatne.
Pabianiccy Seniorzy na podstawie „Pabianickiej Karty Seniora" są uprawnieni
do  korzystania  ze  specjalnie  przygotowanych  ofert  promocyjnych,
co zwiększa ich aktywność fizyczną i intelektualną oraz ma wpływ na sytuację
ekonomiczną.  Pabianicka  Karta  Seniora  wydawana  jest  od  ponad  półtora
roku  i  ciągle  cieszy  się  dużym  zainteresowaniem,  jednak  doświadczenie
pozyskane przy realizacji Programu wskazuje na potrzebę jego usprawnienia,
m.in.  poprzez  odstąpienie  od  wykonywania  kserokopii  dowodu osobistego
wnioskodawcy.  Jest  to  zgodne  zarówno  z  oczekiwaniami  Seniorów,  jak
również  z  prezentowanym  powszechnie  stanowiskiem  Generalnego
Inspektora Ochrony Danych Osobowych. Ponadto odstąpienie od kserowania
dokumentu usprawniłoby również obsługę Seniorów oraz zmniejszyło koszty
realizacji  Programu.  Zachodzące  zmiany  społeczne  oraz  troska
o  bezpieczeństwo  Seniorów  są  podstawą  do  rezygnacji  z  zamieszczenia
na  Karcie  adresu  Seniora.  Adres  zamieszkania  będzie  wskazany  jedynie
na wniosku o wydanie Karty. 

Wiceprzewodniczący  Rady  Krzysztof  Hile poinformował,  że  uchwałę
opiniowała Komisja  Oświaty i Spraw Społecznych.

Przewodnicząca Komisji  Zofia Kriger -  Kozłowska powiedziała,  że Komisja
Oświaty  i  Spraw  Społecznych zaopiniowała  pozytywnie  powyższy  projekt
uchwały.

Następnie wobec braku pytań i  uwag  Wiceprzewodniczący Rady Krzysztof
Hile poddał  pod  głosowanie  projekt  uchwały  zmieniającej  uchwałę
Nr XXI/244/16 Rady Miejskiej w Pabianicach z dnia 14 stycznia 2016 r.
w sprawie przyjęcia programu "Pabianicka Karta Seniora".
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Głosowanie:  za  podjęciem  powyższej  uchwały  –  22,    przeciw  –  0,
wstrzymało się – 0. Uchwała Nr XLVI/577/17 została podjęta. (Zał. Nr 14)

Ad.9.
Prezydent  Miasta  Grzegorz  Mackiewicz  przedstawił  projekt  uchwały
w sprawie przyjęcia Programu Rewitalizacji  z autopoprawką. (Zał. Nr 15)
Program rewitalizacji  uchwalany przez  Radę Gminy,  to  wieloletni  program
działań w sferach: społecznej, ekonomicznej, przestrzennej, infrastrukturalnej
i środowiskowej, zmierzający do wyprowadzenia zdegradowanych obszarów
miasta ze stanu kryzysu oraz stworzenia warunków do ich zrównoważonego
rozwoju.  Program  stanowi  narzędzie  planowania,  koordynowania  
 integrowania  różnorodnych  aktywności  w  ramach  procesu  rewitalizacji.
Podstawę  do  sporządzenia  niniejszego  Programu  Rewitalizacji  Pabianic
stanowią w szczególności założenia Regionalnego Programu Operacyjnego
Województwa  Łódzkiego  na  lata  2014-2020  wdrażanego  przez  Urząd
Marszałkowski Województwa Łódzkiego z uwzględnieniem treści Wytycznych
w  zakresie  rewitalizacji  w  programach  operacyjnych  na  lata  2014-2020
zatwierdzonych przez Ministra Rozwoju (Warszawa, 2 sierpnia 2016 roku).
Opracowanie  Programu  Rewitalizacji  Pabianie  zostało  poprzedzone
szczegółową  diagnozą  w  szeroko  rozumianym  obszarze  zagadnień
społecznych, a następnie także w obszarach gospodarczych, przestrzenno-
funkcjonalnych,  technicznych  i  środowiskowych.  Przeprowadzona  analiza
pozwoliła  dokonać  pełnej  diagnozy  problemów  i  zagrożeń,  wyznaczyć
obszary o największej koncentracji zjawisk kryzysowych, a w konsekwencji
wskazać  cele  i  kierunki  działań  rewitalizacyjnych.  Określenie  kierunków
działań i  przyjęcie w programie podstawowych i uzupełniających projektów
rewitalizacji da możliwość pozyskania środków z funduszy strukturalnych Unii
Europejskiej w ramach RPO Województwa Łódzkiego, w szczególności Osi
Priorytetowej  VI  —  Rewitalizacja  i  potencjał  endogeniczny  regionu.
Opracowanie  Programu  Rewitalizacji  Pabianic  jest  współfinansowane  ze
środków  Unii  Europejskiej  w  ramach  Programu  Operacyjnego  Pomoc
Techniczna  2014-2020  oraz  ze  środków  budżetu  państwa  przyznanych
w  ramach  konkursu  dotacji  na  działania  wspierające  gminy  w  zakresie
przygotowania programów rewitalizacji na terenie Województwa Łódzkiego. 

Wiceprzewodniczący  Rady  Krzysztof  Hile poinformował,  że  uchwałę
opiniowała Komisja Gospodarki Komunalnej i Inwestycji. 

Przewodnicząca Komisji Grażyna Wójcik powiedziała, że Komisja Gospodarki
Komunalnej i Inwestycji zaopiniowała pozytywnie powyższy projekt uchwały
z autopoprawką.
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Radny Tadeusz Feliksiński powiedział, że jest to bardzo ważny program dla
Miasta Pabianic. Jest to 200 stron, z którymi dokładnie nie można było się
zapoznać,  ponieważ  wersja  elektroniczna  nie  jest  łatwo  przyswajalna.
Przedstawił kilka uwag. Nie rozumie sformułowania na str. 57 – szkoda że nie
ma autorów poszczególnych działów i rozdziałów cyt.:„Przez sto lat Pabianice
wchodziły w skład Cesarstwa Rosyjskiego”. Uwaga – nawet Stalin ani Putin
nie tytułowali Aleksandra i Mikołaja Romanowów – cesarzami. Jest to bzdura.
Należałoby to zdanie wykreślić.  Str.  67 – cyt.  „....rejon Parku Słowackiego
i  Starego  Rynku  –  winno  stać  się  naturalnie  przywróconym  „sercem
miasta...”.  Str.  68  -  cyt.:„Stary  Rynek  jako  historyczna  główna  przestrzeń
publiczna miasta”.  Jest to kontynuacja tej myśli.  Widać,  że szlak kapituły  
i Stary Rynek jest sercem tej rewitalizacji. Str.69 – cyt.: „Czynnik degradacji
Starego Miasta” - rycina 32 – Stary Rynek w Pabianicach – jest to zdjęcie
z lotu ptaka z istniejącego komina enderowskiego, albo zdjęcie skadrowane
z drona. Jest tak wykadrowane, że nie widać iglicy pomnika komunizmu, jest
dokładnie przysłonięta. Uważa, że w ten sposób główny czynnik degradacji
Starego Rynku, pomnik komunizmu jest ukryty, nie widoczny i w ogóle nie
wymieniony w  opracowaniu  rewitalizacji,  w  ogóle  nie  istnieje.  Odsłonięcie
pomnika nastąpiło 14 grudnia 1968 roku. Aktu tego dokonał członek biura
PZPR  Zenon  Nowak,  Stefan  Jędryszczak  –  I  sekretarz  Komitetu
Wojewódzkiego  PZPR  na  województwo  łódzkie,  Michaił  Sapoźnikow  –
przedstawiciel  smoleńskiego  komsomołu,  sekretarze  miejscy  Budziński,
Fronczak, Kraj. Jak pisał redaktor Żakowiecki w „Życiu Pabianic” – „Na tle
barwnie udekorowanego placu Obrońców Stalingradu biały masyw pomnika
cieszył oczy swą szlachetną linią i napawał dumą, że w tak piękny sposób
złożyliśmy hołd rewolucyjnym tradycjom miasta”. Według redakcji odsłonięcie
nastąpiło w 50 rocznicę powstania Komunistycznej Partii Polski KPP i 20 -
lecie PZPR. Teza 50 - lecia KPP jest zwykłym komunistycznym kłamstwem.
50  lat  wcześniej  –  16  grudnia  1918  roku  na  zjeździe  zjednoczeniowym
w  Krakowie  SDKPiL,  którymi  twórcami  był  Julian  Marchlewski  i  Róża
Luksemburg, połączyła się z PPS Lewicą i wtedy powstała KPRP. Drugi zjazd
tej partii odbył się już pod bodajże Piotrogrodem. Jak pisze Norman Davis –
KPRP była  wrogo  nastawiona  do  burżuazyjnej  Rzeczypospolitej.  W  1919
roku  w  styczniu  zbojkotowała  wybory.  Dopiero  na  trzecim  zjeździe  pod
Moskwą w 1925 roku KPRP zmieniła nazwę na KPP. Po 13 latach w 1938
roku w Moskwie doszło do likwidacji KPP. A więc nie 50 lat KPP a 13 lat.
Dlatego jest to komunistyczne kłamstwo.  Przedstawił rys historyczny 20-lecia
PZPR. W 1948 roku 6-letnia partia o nazwie PPR analogicznie do 1918 roku
połączyła się z Lewicą PPS i powstał PZPR. Według Leszka Moczulskiego
„płatni zdrajcy pachołków Rosji”. W tym czasie przywódca PPS Władysław
Pużak został zamordowany w więzieniu we Wronkach na rozkaz PPR czy
PZPR. I taka jest prawda o szlachetnej linii tego szkaradnego krematorium,
piekarni. Tak nazywali mieszkańcy Starego Rynku od 49 lat tę budowlę, która
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jest głównym czynnikiem degradacji Starego Rynku. W ogóle nie ma mowy
o  tym  pomniku  jeżeli  mówimy  o  rewitalizacji  Starego  Rynku,  gdzie  jest
głównym  elementem  degradującym.  Str.111  tablica  35  prezentuje
8  największych  przedsiębiorstw w Pabianicach.  Uważa,  że  jest  to  bardzo
dziwny wybór. Powinno być ich co najmniej 20 i powinny być zaopatrzone
w dane takie jak: ilość pracowników, roczny przychód, ewentualnie płacony
CIT. Wtedy widać, ze są to przedsiębiorstwa, które należy wziąć pod uwagę
przy rewitalizacji. Nie powinno być w tym zestawie dane dotyczące dochodów
na mieszkańca powiatu, dlaczego nie miasta Pabianic. Takie dane są w GUS-
e.  17  miast  województwa  łódzkiego,  dochód  na  mieszkańca  i  wydatki
inwestycyjne.  Na  17  miast  -  Pabianice  są  na  12  miejscu.  Wydatki
inwestycyjne – miasto jest na 17 miejscu. Są to dane z 2015 roku. Są to
ważne  dane,  które  powinny  zostać  uwzględnione.  Pejoratywnie
przedstawiona jest  sprawa rodzin wielodzietnych.  Nie ma definicji  „rodzina
wielodzietna”. Pominięty został  Program 500 plus. W br. z Programu 500
plus jest  32.200.000 zł dla miasta. Jest to bardzo ważna pozycja. Geotermia
- Łask robi  odwiert,  ponieważ widzi  celowość.  My mając odwiert  gotowy i
mając możliwość odzyskania kosztów następnego odwiertu nie piszemy o
tym w ogóle.  Nie może poprzeć tego Programu, ponieważ jest  brak wielu
danych. 

Radny Piotr Różycki powiedział, że Radni Klubu PiS mieli bardzo mało czasu,
żeby zapoznać się rzetelnie z tym materiałem i dlatego nie można oczekiwać
od radnych optymizmu.  Rozumie,  że Program Rewitalizacji  jest  potrzebny
i  jest  to  dobra inicjatywa.  Uważa,  że przy tworzeniu tego Programu radni
powinni  zostać zapoznani z częścią diagnostyczną. Radni Klubu PiS mieli
zbyt  mało czasu, żeby rzetelnie zapoznać się z tym Programem. Podziela
zdanie  radnego  Tadeusza  Feliksińskiego  w  sprawie  Programu  500  Plus
i geotermii. 

Prezydent  Miasta  Grzegorz  Mackiewicz  powiedział,  że  żadna  z  gmin
ościennych nie weszła w projekt geotermii, ani gmina Dobroń, gmina Dłutów,
gmina Pabianice i  gmina Ksawerów. Zdjęcie wieży kościelnej musi być dosyć
archaiczne, ponieważ kiedy ostatnie zdjęcie z komina było robione to wieża
kościelna  św.  Mateusza  była  obłożona  rusztowaniem,  gdyż  wówczas
odkuwany był tynk, a na tym zdjęciu widnieje tynk na kościele św. Mateusza.
Dlatego też kilka lat temu osoba wykonująca zdjęcie była na tyle przezorna,
że ukryła iglicę pomnika. Wydatki inwestycyjne. Radny Tadeusz Feliksiński na
sesji, na której był uchwalany budżet miasta Pabianic,  powiedział że miasto
nie  powinno  inwestować  więcej  niż  4  %  swojego  budżetu,  a  w  dniu
dzisiejszym  radny  twierdzi,  że  miasto  jest  na  szarym  końcu  w  zakresie
inwestowania.   Program 500 Plus  –  diagnoza i  dane publikowane  w tym
momencie są z roku 2015 i 2016, a Program 500 Plus wszedł w późniejszym
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terminie. Kwestia czasu – przypomniał, że były Zastępca Prezydenta Maciej
Łuczak  dostał  do  wypełnienia  trzy  zadania:  ZGM,  którego  nie  podjął  się,
przekształcenie  ZDiZM,  które  musieliśmy  My  zrobić  i  rewitalizacja  Miasta
Pabianic projekt zgłoszony do konkursu ministerialnego za czasów rządu PiS,
kiedy  Zastępcą  Prezydenta  był  Marcin  Nocuń,  niestety  program  nie
zakwalifikował się. Wówczas byłyby dwa lata na realizację tego Programu, a
nie  rok.  Pomocną  dłoń  wyciągnął  Marszałek  i  projekt  złożony  do
Regionalnego  Programu  Operacyjnego  Województwa  Łódzkiego  uzyskał
dofinansowanie. Kiedy Miasto wchodziło w program rewitalizacji w Miejskim
Ośrodku  Kultury odbyło  się  spotkanie,  na którym powołany został  zespół.
Wszyscy  radni  otrzymali  imienne  zaproszenie  na  posiedzenie  zespołu
ds.  rewitalizacji,  żeby  przyjść  i  uczestniczyć  w  pracach  nad  rewitalizacją.
Z radnych, którzy przyszli i zdecydowali się wziąć udział w pracach zespołu
ds.  rewitalizacji,  poświęcić  swój  prywatny  czas  był  p.Dariusz  Cymerman
i  p.Bożenna  Kozłowska.  Ze  strony  Radnych  Klubu  PiS  nie  było  żadnego
radnego.  Był  na  to  czas.   Była  wiedza,  kiedy  to  będzie.  Radni  dostali
zaproszenie  na  spotkanie,  z  którego  nie  chcieli  skorzystać.  Dzisiejsze
wylewanie  żali  jest  nie  na  miejscu  biorąc  pod  uwagę  kontekst  samego
programu,  zdobycia  na  niego  pieniędzy  jak  i  kwestia  przy  jego
opracowywaniu.

Radny Piotr Różycki zapytał, kiedy ta część tzw. diagnostyczna była gotowa
i kiedy można było się z nią zapoznać. Po tej części diagnostycznej można
było wnosić swoje uwagi, a radni zostali pominięci w tej części.

Prezydent Miasta Grzegorz Mackiewicz powiedział, że w dniu 26 czerwca br.
było  otwarte  spotkanie  i  każdy mógł  zapoznać się  z  diagnozą,  która  była
przygotowana i również państwo radni z tego zaproszenia nie skorzystali.

Radny  Piotr  Różycki  powiedział,  że  Pan  prezydent  powinien  zrozumieć
ograniczenia  czasowe  radnych.  Byłoby  miłe,  gdyby  radni  zostali
powiadomieni o powstaniu takiej diagnozy.

Prezydent  Miasta  Grzegorz  Mackiewicz  powiedział,  że  w  informacji
Prezydenta przekazywanej co sesja Rady,  była informacja o każdym etapie
zaawansowania prac różnych projektów. 

Radny Tadeusz Feliksiński powiedział, że nie przypomina sobie, żeby mówił
coś o limicie 4% na inwestycje. Radni Klubu PiS byli przeciwni programowi
inwestycyjnemu, ale tylko  dlatego,  że dość wybiórczo został  potraktowany
zestaw ulic do remontu. Dane z GUS podał z  2015 roku. Pabianice są na
szarym końcu w województwie łódzkim, wśród gmin miejskich jeśli chodzi o
inwestycje.  W  2016  roku  z  tytułu  Programu  500  Plus  miasto  otrzymało
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22.000.000  zł.  Taką  informację  można  było  umieścić  skoro  została
umieszczona siatka szkół, która powstała w 2017 roku.

Radny  Piotr  Różycki  poprosił  Pana  Prezydenta,  aby  następnym  razem
zaprosić  byłego  Zastępcę  Prezydenta  Macieja  Łuczaka,  a  obecnego
Senatora  RP  na  sesję,  na  której  omawiany  jest  temat,  w  którym
przywoływana jest dana osoba. 

Prezydent Miasta Grzegorz Mackiewicz powiedział, że „stara się jak może,
natomiast w obliczu państwa ataków o wszystko co się rusza”, przypomniał
radnemu Piotrowi Różyckiemu, że 2 – 3 sesje wcześniej,  kiedy poruszono
kwestie  boisk  i  sal  gimnastycznych,  poprosił  o  to  samo  –  „...nie  ma
p.Senatora Łuczaka to o tym nie rozmawiajmy”. Po czym na następnej sesji
radny Piotr  Różycki  poprosił  o  wyjaśnienie,  dlaczego nie  otrzymali  tychże
pieniędzy.  Poprosił  o  ustalenie  pewnych  zasad,  kiedy  mówimy  o
nieobecnych. Zaproponował zakończyć tę dyskusję.

Wiceprzewodniczący  Rady  Krzysztof  Hile  poprosił  o  merytoryczne
wypowiedzi.

Radny Piotr  Różycki  powiedział,  że na poprzedniej sesji  poprosił  o pewną
dokumentację w formie pisemnej i na tym została zakończona dyskusja nt.
p.Senatora Macieja Łuczaka. Zwyczajne elementarne zasady przyzwoitości
wymagają,  aby  podczas  dyskusji  była  obecna  osoba  zainteresowana
tematem - p.Senator.

Radny  Antoni  Hodak  odnośnie  słów  Pana  Prezydenta,  że  „krytykujemy
wszystko co się rusza”, przypomniał, że Klub Radnych PiS poparł 80 – 90%
uchwał od początku kadencji. Jeśli uchwały nie budzą żadnych kontrowersji
to opozycyjny Klub Radnych PiS popiera te uchwały.

Następnie wobec braku pytań i  uwag  Wiceprzewodniczący Rady Krzysztof
Hile poddał  pod  głosowanie  projekt  uchwały  w  sprawie  przyjęcia
Programu Rewitalizacji z autopoprawką.

Głosowanie imienne: za podjęciem powyższej uchwały – 14,   przeciw – 0,
wstrzymało się – 8. Uchwała Nr XLVI/578/17 została podjęta. (Zał. Nr 16)

Ad.10.
Wiceprzewodniczący  Rady  Krzysztof  Hile przedstawił  projekt  uchwały
w  sprawie  przyznania  nagrody  Rady  Miejskiej  w  Pabianicach
dla najzdolniejszych uczniów, mieszkańców Gminy Miejskiej Pabianice z
autopoprawką. (Zał. Nr 17)  Zgodnie z § 4 pkt 6 Regulaminu przyznawania
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nagrody  Rady  Miejskiej  w  Pabianicach  dla najzdolniejszych  uczniów,
mieszkańców  Gminy  Miejskiej  Pabianice,  stanowiącego  załącznik
do Uchwały Nr XXV/307/16 Rady Miejskiej w Pabianicach z dnia 21 kwietnia
2016r. w sprawie przyjęcia Regulaminu przyznawania nagrody Rady Miejskiej
w Pabianicach dla najzdolniejszych uczniów, mieszkańców Gminy Miejskiej
Pabianice,  Rada  Miejska  w  Pabianicach  w  terminie  do dnia  30  września
każdego roku podejmuje uchwałę w sprawie przyznania nagrody.  Nagroda
zostaje przyznana jednorazowo z określeniem jej wysokości.

Wiceprzewodniczący  Rady  Krzysztof  Hile poinformował,  że  uchwałę
opiniowała Komisja  Oświaty i Spraw Społecznych.

Przewodnicząca Komisji  Zofia Kriger -  Kozłowska powiedziała,  że Komisja
Oświaty  i  Spraw  Społecznych zaopiniowała  pozytywnie  powyższy  projekt
uchwały z autopoprawką.

Następnie wobec braku pytań i  uwag  Wiceprzewodniczący Rady Krzysztof
Hile poddał  pod  głosowanie  projekt  uchwały  w  sprawie  przyznania
nagrody Rady Miejskiej  w Pabianicach dla  najzdolniejszych uczniów,
mieszkańców Gminy Miejskiej Pabianice.

Głosowanie:  za  podjęciem  powyższej  uchwały  –  22,    przeciw  –  0,
wstrzymało się – 0. Uchwała Nr XLVI/579/17 została podjęta. (Zał. Nr 18)

Ad.11.
Wiceprzewodniczący Rady Krzysztof Hile zamknął obrady XLVI  sesji  Rady
Miejskiej w Pabianicach o godz. 16.50.

Zał. Nr 19- Komisja Uchwał i Wniosków
Zał. Nr 20– Płyta CD
Załączniki ujęte w protokóle są do wglądu w Biurze Rady Miejskiej.

       Protokółowała:                                            Obradom przewodniczył:

    Agnieszka Michel                                               Krzysztof Hile
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